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Subject: FW: verzoek

Received: Mon 2/22/2021 5:01:29 PM

Van:BEEN BEE e medi.com>

Verzonden: maandag 22 februari 2021 14:36

Aan: 5.1.2e ) <

cc: 5.1.2¢ )

Onderwerp: FW: verzoek

Dank voor je reactie. Ik begreep dat het GT onderzoek tot en met 26 maart gepland staat, inclusief rapportage. Wij worden

hierdoor wel met de nodige challenges geconfronteerd, omdat jaarcijfers hier nu echt vertraging door kunnen oplopen, wat

consequenties kan hebben voor Mediq financieringen, en cok onze reputatie. Begreep ook dat er is afgesproken met GT en VWS

dat er binnen 2 weken na start al een tussentijdse update zal worden gegeven mbt bevindingen. Dit is voor ons zeer belangrijk

i.v.m. het sluiten van de boeken over 2020, hopelijk wil VWS dit nogmaals benadrukken richting GT. Een tussentijdse memo van GT

kan ons helpen in discussie met onze huisaccountant KPMG.

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Een tweede punt is dat wij nog wachten op ondertekening van de memo die uitlegt dat het financiéle risico van Mediq is afgedekt
v.w.b. LCH. Ook dit helpt ons in discussie met KPMG. Zou je deze aub zsm kunnen laten ondertekenen?

Met vriendelijke groet,

EEE <dia Nederland

From:IEEE)CEE© invvs. 01>Sent: woensdag 10 februari 2021 16:35

)SEE© minvws.n >;[ININGNEE
® minvws.nl>

Subject: RE: verzoek

Zoals beloofd geven we hierbij een reactie op je mail van gisteren. Graag gaan we in op de genoemde punten.

Continuiteit VWS

Allereerst wil ik benadrukken dat we veel waarde hechten aan de huidige samenwerking en waar we nu met elkaar staan met

het LCH. Binnen deze samenwerking past het om eventuele zorgen direct aan elkaar te melden zoals jullie gisteren ook gedaan
hebben over de continuiteit binnen VWS op het dossier financién. Op deze manier kunnen wij snel schakelen om zo tot een

passende oplossing te komen. Ik kan jullie verzekeren dat Mediq er vanuit kan gaan dat VWS voorziet in de betrokkenheid bij de

belangrijke vraagstukken op dit dossier. In de praktijk betekent dit dat CIBG verantwoordelijk is voor alle operationele financiéle

zaken en hiervoor het eerste aanspreekpunt is. Zaken zoals afhandeling van de voorschotten en de garantieovereenkomst lopen
binnen VWS via de directie GMT.Seezal nog als aanspreekpunt betrokken blijven bij het traject rondom de

audit in samenwerking met CIBG. Daarnaast draagt hij zorg voor een goede overdracht aan CIBG.

Audit en aanvullende controle

CIBG heeft mij laten weten er bovenop te zitten om het aanvullende onderzoek door Grant Thornton (GT) waar mogelijk te laten

versnellen. Zoals je zelf ook aangeeft staat zorgvuldigheid echter vanzelfsprekend voorop. Vanmiddag heeft een overleg over de

opdrachtverstrekking van het onderzoek plaatsgevonden tussen de betrokken accountants, Mediq en CIBG. Uit dit gesprek bleek

dat GT zich goed bewust is van de deadline van Medig en KPMG voor de publicatie van de jaarrekening en voldoende capaciteit
heeft om snel te kunnen schakelen. GT gaf aan vooral afhankelijk te zijn van de reactietijd en beschikbaarheid van betrokkenen

binnen het onderzoek. In het betreffende gesprek heeft Mediq aangegeven waar mogelijk te ondersteunen in de beschikbaarheid

van mensen en tijd. Om de voortgang en snelheid te bewaken hebben de betrokken partijen afgesproken om elkaar wekelijks te

spreken.
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Memo aansprakelijkheid
In de mail verzoek je ons om een aanvullende memo te ondertekenen om de gemaakte afspraken in de garantieovereenkomst
en bijlagen opnieuw te bevestigen. Je geeft ook aan dat we hiervoor nog een brief zullen ontvangen. Vanzelfsprekend zijn wij
bereid om te kijken naar een aanvulling op de huidige afspraken als blijkt dat er zaken niet of onvoldoende zijn gedekt. Hiervoor

is het wel van belang dat de accountant eerst aangeeft welke punten er dan mogelijk ontbreken. CIBG gaf aan hiervoor ook te

zijn benaderd door Medig met het verzoek om dit memo voor te leggen aan de|IEEEvan VWS. Daarbij heeft CIBG

dezelfde vragen gesteld als hierboven. Ik wil jullie verzoeken om deze zaken via GMT te laten verlopen gezien de

eerdergenoemde rolverdeling.

Mocht een aanvullend overleg op korte termijn gewenst zijn dan hoor ik dat natuurlijk graag.

Hartelijke groet,

Dubbel


